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Benvolgudes companyes i companys,

Dilluns 10 de juliol va tindre lloc la darrera sessió del Claustre d’aquest curs 2022/23 i us voldríem fer
un extracte de les intervencions de la candidatura +Més UJI. Sense ànim de ser exhaustius, i com
que des de rectorat ja s’envia un resum dels temes tractats, ens anem a centrar en les intervencions
de la nostra candidatura. Les nostres intervencions van tindre lloc en el punt de “Model educatiu” i
“Torn obert de paraula”.

En primer lloc, Carme Pinyana, va apuntar la necessitat de repassar el document de referència que
presenta la vicerectora d’Estudis i Formació permanent que, pel que sembla només és un esborrany,
i editar-lo i corregir-lo abans de la publicació definitiva.

Ana Tomás va recordar que el col·lectiu d'oficiales i oficials de laboratori té pendents millores i
problemes des de fa 20 anys. Ara fa un any es va crear una comissió per tal d'abordar-los i, fruit de
l'intens treball s'ha elaborat un informe amb acords. Es demana l'aplicació d'aquests acords i la
continuïtat de la comissió perquè encara falta abordar les millores per al col·lectiu i s'han quedat
problemes pendents de tractar.

A continuació, Raül Burriel va donar l’enhorabona a la rectora per la presidència de la Xarxa Vives i
pels treballs en en si de la Xarxa al voltant d’una Carta de Llengües i una sèrie d’indicadors per al
seguiment de la situació del català a les universitats del domini lingüístic. També va felicitar a la
Universitat per la incorporació del ODS 17+1 sobre multilingüisme al Model Educatiu UJI. Tot seguit,
però, va compartir la seua preocupació per l’aparent desmantellament del Servei de Llengües i de les
polítiques de foment del valencià a l’UJI i va demanar l’elaboració d’un nou document marc de política
lingüística a l’UJI en substitució de l’actual EcoPol.

Tot seguit, Anna Vernia va intervenir per recordar que, encara que l’aprovació del Decret de
Retribucions millora les retribucions del PDI laboral, el conveni del personal laboral de les universitats
públiques valencianes no ho millora. Per una altra banda, també va recordar la situació de precarietat
de les figures Mariza Zambrano i Margarita Salas, que ha quedat corroborada per l’acta de liquidació
de la inspecció d’hisenda contra la universitat.

Finalment, Pepe Iglesias va mostrar el nostre disgust amb el sistema de provisió de places entre el
PAS que s’està aplicant darrerament, i va demanar que es tornaren a posar per davant els criteris
d’igualtat, mèrit i capacitat. A més, va traslladar a la rectora el desacord de la nostra candidatura amb
el nou Calendari Laboral del PAS, destacant que estem al mes de juliol i encara hi ha aspectes
d’aquest en l’aire i que no s’han resolt.

Fora de la nostra candidatura, també voldríem destacar la intervenció dels professors associats Toni
Vallet i Eva Ferrando, que van recordar la vaga d’associats i la situació precària d’aquest col·lectiu.


